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Z A P I S N I K 
SA 21.  SJEDNICE UPRAVNOG ODBORA HMS-a 

 
 
Dvadeset i prva  sjednica  Upravnog odbora HMS-a u mandatu 2020 – 2024 održana je u utorak 5. ožujka  
2024. s početkom u 10,30 sati u prostorijama HOO-a, soba 48/II, Trg K. Ćosića 11, Zagreb. 
 
Prisutni članovi UO:  Srećko Margetić, zamjenik predsjednika;  Robert Žiković, potpredsjednik, Miro 
Papec, član; Zoran Mioč, član; Dragutin Marović, član, Nenad Jagodić, član; Ivan Penić, član. 
 
Odsutni članovi UO: Stjepan Peršin (opravdano), Antun Karas (opravdano) 
Ostali prisutni: Krešimir Pavelić, predsjednik NO;  Renata Suchy, glavna tajnica HMS-a; Ana Čop, tajnica 
HMS-a; Nenad Đurović (zadužen za instruktore) 
 
Gosp. Margetić, zamjenik predsjednik HMS-a zahvalio je  svima na dolasku te pozvao sve da minutom 
šutnje odaju počast gosp. Zdravku Višku, predsjedniku MK Križevci čiji je  pogreb danas (radi toga je i 
sjednica UO pomaknuta pola sata ranije).  
U dnevnom redu se pod točkom 2 dodaje  i prijem  članice MK Legende iz Đurđevca. Takav prijedlog 
dnevnog reda je jednoglasno usvojen i sada glasi: 
 

Dnevni red: 
 

1. Usvajanje Zapisnika s 20. sj. održane 06.02.2024. 

2. Prijem novih članica (Moto-racing klub S.I. Zelina – nova registracija i MK Legende iz Đurđevca) 

3. Pripreme za redovnu izvještajnu Skupštinu 16.03.2024. 

4. Izvješće s održanog Odbora za sport 22.02.2024. – usvajanje prijedloga - imenovanja 

5. Organizacija 100-te obljetnice HMS-a – Svečana Skupština 

6.  Ostala pitanja i prijedlozi  

 

Konstatirano je da kvorum postoji, sve odluke koje se donesu bit će pravovaljane.  

 
Ad.1. Usvajanje zapisnika s 20. sj. održane 06.02.2024.  
Zapisnik sa 20. sjednice Upravnog odbora HMS-a održane 06.02.2024.  dan je na usvajanje. 
 
Odluka 202/2024  
Upravni odbor je jednoglasno donio odluku o usvajanju zapisnika s 20. sjednice održane 06.02.2024. 
godine. 

 
Ad.2. Prijem novih članica  
Zamolbu za prijem u članstvo HMS-a predali su: 
2.1. Moto-racing klub Sveti Ivan Zelina, Črečan 36D, Sveti Ivan Zelina. Gđa Suchy je izvjestila da je klub 
usvojio novi Statut s novim imenom i djelatnošću te da je sada klub koji se bavi samo motociklističkim 
sportom, u skladu s čl. 30 Zakona o sportu. Klubu je nadležni ured za Opću upravu Zagrebačke županije 
izdao novo rješenje.  
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Odluka  203/2024 
Upravni odbor je jednoglasno donio odluku da se uputi prijedlog Skupštini za primanje u pridruženo 
članstvo temeljem članka 17. Statuta HMS Moto-racing kluba Sveti Ivan Zelina. Klub treba podmiriti 
upisninu u HMS i članarinu za 2024. godinu. 
 
2.2. Moto klub Legende, Ciglenska 36, Đurđevac dostavio je potrebnu dokumentaciju predviđenu 
Statutom  za prijem u HMS. Iz dostavljenog Statuta je vidljivo da klub treba ažurirati Statut. Po kraćoj 
raspravi donesena je slijedeća odluka: 
 
Odluka  204/2024 
Upravni odbor je jednoglasno donio odluku da se uputi prijedlog Skupštini za primanje u  pridruženo  
članstvo temeljem članka 17. Statuta HMS-a MK Legende s time da klub treba ažurirati Statut 
temeljem novog Zakona o sportu. Klub treba podmiriti  upisninu  i godišnju članarinu za 2024.  
 
Ad.3. Pripreme za redovnu izvještajnu Skupštinu HMS-a 
Upravnom odboru su prezentirana lista plaćenih članarina klubova.  MK Oroslavje je poslao e-mail da 
klub započinje s likvidacijom radi prestanka djelovanja.  
 
Odluka 205/2024  
Upravni odbor je jednoglasno donio odluku da su članarinu do 29.02.2024. platili slijedeći klubovi u 
redovnom članstvu te je još potrebno provjeriti mandate: MK Azalea, MK Matulji Racing, MK Arbanasi, 
MK Bedekovčina, URPMS Big Bike Racing, MK Bjelovar; MK Blatnjavi, BMW MK Zagreb, MK Brod, MKK 
Calderiva, MCK Cetina, EK Čakovec, MK Di Lenardo Racing, MK Gear, MS Grada Zagreba, MK Karas 
Team, SMK Karlovac, MK Kelava 97, MK Krašić, MK Križevci, MK Kvarner, EK Malino, SK Milenium, MK 
Metalni Racing Team, Moto suci PGŽ (poslali potvrdu da su uplatili u banci 29.02.2024), MK MX Ribnik, 
MK MX Šipek, HMK Otočac, MK Pakrac Lipik, MCK Petrinja, MK Podsused, MK Požega promet, ŠK 
1.HMK Zagreb, SMK Savski Marof, URPMS Sokol, MCK Speed, MK Šmrika RT, MCK TRP Marović, MK 
Viškovci, MŠD Zabok, MS Zagrebačke županije, EK Pinguente, MCK 97. 
Dugove od prošle godine ima MK Classic Racing (290 eura za jednu vozačku licencu). 
MK Oroslavje dostavilo e-mail da će započeti s likvidacijom kluba.  
 
Odluka 206/2024.  
Upravni odbor je jednoglasno donio odluku da se otpisuju dugovi  klubovima koji nisu prošle godine 
platili članarinu i upisninu, niti konzumirali članstvo te im je odlukom 38. Skupštine održane 
16.12.2023. prestalo članstvo: MCK Popovača team; MK Gajs; MK Poskok Slunj, MS Grip; EE Liburnija. 
 
Odluka 207/2024. 
Upravni odbor je jednoglasno donio odluku da se na sporna potraživanje stavi  dug MCK Zagreb u 
iznosu od 600 eura radi ne odjavljivanja 2 vozača s natjecanja za MX EP. 
 
Odluka 208/2024. 
Upravni odbor je jednoglasno donio odluku da se za zapisničara Skupštini predloži Renata Suchy, dok 
će se Verifikacijska komisija i ovjerovitelji zapisnika predložiti na dan Skupštine, ovisno od prisutnosti 
zastupnika u Skupštini. 
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Odluka 209/2024. 
Upravni odbor je jednoglasno donio odluku da se prihvaća realizacija Financijskog plana 2023. i da se 
upućuje Skupštini na usvajanje.  
Odluka 210/2024. 
Upravni odbor je jednoglasno donio odluku da se usvaja izvještaj o bilanci i prihodima i rashodima 
HMS-a dostavljen FINA-i 27.02.2024. i prosljeđuje  Skupštini.  
Odluka 211/2024. 
Upravni odbor je jednoglasno donio odluku da temeljem članka 17., stavak 3. i 4. nema klubova kojima 
je istekao rok kušnje te stekao pravo biti primljen iz privremenog i redovno članstvo te isto kao 
prijedlog šalje Skupštini na usvajanje.  
Odluka 212/2024. 
Upravni odbor je jednoglasno donio odluku da temeljem članka 24. Statuta nema članicama kojima 
prestaje članstvo, a u periodu između dvije Skupštine te isto kao prijedlog šalje Skupštini na usvajanje. 
 
Ad.4. Izvješće s održanog Odbora za sport, 22.02.2024. – usvajanje prijedloga – imenovanja 
Gosp. Margetić je izvijestio o održanoj sjednici Odbora za sport. Po kraćoj raspravi donesene su sljedeće 
odluke: 
Odluka 213/2024. 
Upravni odbor je jednoglasno donio odluku da se gosp.  Perica Matijević imenuje za sportskog 
direktora za Rally Raid u mandatu 2020-2024. 
 
Odluka 214/2024. 
Upravni odbor je jednoglasno donio odluku da se gosp.  Miro Papec preuzme dužnosti sportskog 
direktora CMU obzirom na ostavku gosp. Kemenovića, do izbora novog. 
 
Odluka 215/2024. 
Upravni odbor je jednoglasno donio odluku da se ukida disciplina Freestyle MX i CMU te se pod brojem 
M-14 uvodi Rally Raid.   
 
Izvješćeno je o promjeni imena OMU. Gosp. Jagodić je obavijestio da je obavio telefonske razgovore sa 
svim relevantnim klubovima i osobama (dostavio je pisane suglasnosti na e-mail HMS-a, gosp. Gerešu i 
gosp. Marendiću) i svi se slažu s promjenom imena. 
Gosp. Đurović i kao predsjednik MS Grada Zagreba postavlja pitanje sada  oko sportskog financiranja 
discipline obzirom da je do sada nije bilo, jer se OMU nije smatrala sportskom disciplinom, a postoji i 
Vintage komisija unutar FIM Europe. 
Odluka 216/2024. 
Upravni odbor je jednoglasno donio odluku da se prihvaća novi naziv discipline koji glasi M-12 
Cestovne utrke  klasičnih motocikala, skraćenica CMR. 
 
Odluka 217/2024. 
Upravni odbor je jednoglasno donio odluku da se zadužuje gosp. Jagodić oko dopisa i sastanka  u HOO-
u po pitanju financiranja CMR. 
 
Odluka 218/2024. 
Upravni odbor je jednoglasno donio odluku da se prihvaća Pravilnik o Kupu Hrvatske Vilko Sever kao i 
Tehnički pravilnik te da se Pravilnik o materijalnoj odgovornosti, Poslovnik o radu apelacijske i 
arbitražne komisije pošalje gosp. Željku Rožiću, disciplinskom sucu da kao odvjetnik i pravnik dostavi 
svoje mišljenje i eventualne prijedloge za promjenu istih.  
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Gosp. Đurović je izvijestio da temeljem obavijesti Ministarstva turizma i sporta spadamo u sportove koje 
ne trebaju imati trenere, ali da bi se trebalo u dogledno vrijeme uspostaviti sustav školovanja unutar 
HMS-a te u tom smislu napraviti pravilnik i suradnju s onima koji bi u tomu sudjelovali.  
Gosp. Margetić  obavještava o problemima s sucima – volonterima kojih nema dovoljno te da je prijedlog 
da se M rang podijeli na asfaltne i zemljane sportove. Gosp. Žiković isto tako ističe problem manjka 
sudaca što je posebno vidljivo na Grobniku kod organizacija velikih utrka kada treba preko sto sudaca i 
napominje da to nije problem sam kod nas već u cijelom svijetu. Gosp. Jagodić dodaje da je u Brodu bio 2 
puta seminar, ali da suci brzo odustaju. Problem je i od kada nema Glavice gdje se moglo češće raditi. 
Gosp. Žiković ističe da više nitko ne želi raditi badava. U daljnjoj diskusiji sudjelovali su još gosp. Marović, 
gosp. Đurović, gosp. Pavelić, gosp. Mioč i gosp. Margetić koji podsjeća da prema novom Zakonu o sportu 
trebamo napraviti novi pravilnik o natjecanjima, gdje se mora voditi briga o rangiranju natjecanja.  
Gosp Penić dodaje da se  marketingom više ne mogu baviti amateri i da tomu treba profesionalno 
pristupiti.  
Odluka 219/2024. 
Upravni odbor je jednoglasno donio odluku o sastavu HMS predstavnika u komisijama AAMU i  
odboru.  
 
AD.5. Organizacija 100te obljetnice – svečana Skupština  
Gosp. Margetić je obavijestio da su tijekom sastanak FIM komisija u Francuskoj razgovarali  gosp. Žiković i 
on s gosp. Viegasom koji neće biti u mogućnosti doći 27.09.2024. U dogovoru s njim ponuđeni su datumi 
u studenom i to tijekom tjedna i sada čekamo odgovor.  
U daljnjoj diskusiji sudjelovali su svi nazočni te je zaključeno da je datum u studenom puno bolje opcija. 
Broj ljudi, kako se razgovaralo, treba ostati na 200, ne bi se trebalo dozvoliti da svečanost preraste u 
vašar, treba odrediti točne kriterije za dodjelu nagrada te mjesto svečanosti.  
 
Odluka 220/2024. 
Upravni odbor je jednoglasno donio odluku da se pričeka odgovor gosp. Viegasa, ali da svečanost 
svakako bude u prvoj polovici studenog te da se točno odrede kriteriji po kojima će se dijeliti nagrade, 
da ih dobiju najbolji od najboljih.  
 
 
Ad.6. Ostala pitanja i prijedlozi 
6.1. vezano uz dopis i gosp. Došena – zamolbi za podršku i suglasnost oko situacija koje ugrožavaju 
vozače,  a tiče se zamki na šumskima putovima. Podrška je dana preko e-mailova te se ista potvrđuje. 
Gosp. Došen treba dostaviti plan akcija.  
6.2. zamolba za naknadni upis CC utrke u Bjelovar prosljeđuje se Odboru za sport.  
 
 
Završeno u 12.30 sati. 
 
 
 
 
Zapisnik sastavila:      Zamjenik predsjednik UO HMS-a: 
 
Renata  Suchy        Srećko Margetić, dr.  


